
Document amb codi segur de verificació electrònica (CSV) 
14640136335553130427

Pàg.:1/10

Acta de Sessió de Consell Municipal de Districte 1

ACTA DE SESSIÓ DE Consell Municipal de Districte 1 15 de novembre de 2023

 

Membres assistents
Joan Salvador Fabregat President 

Meritxell Lluis i Vall Regidora del districte

Francisco Cayuela Vivancos Secretari

Manuel Sanchez Lopez TxT

Maria Vigues Julia Junts

Narcís Dalmau Lacomba VOX

Romá Port Gimeno ERC

Montserrat Trullas Rey AV Pl. Catalunya-Esc. Industrial

Juan Antonio Madolell Sanchez AV B. Universitari-Cementir Vell

Carles Amador Soria ASSC Terrassa Centre

Adela Xirau Serra AV Antic Poble de Sant Pere

Albert Serra Orriols FP Busquets de Sant Vicenç de Paul

Ramon Rius Torrella Amics de la Música de Terrassa

Nuria Escude Guil Agrup. Folklòrica Amunt i Crits

Laura Tamayo Garrich APA CP Ramón y Cajal

Soraya Mota Ruiz CAP Sant Llatzer

Ismael Peralvarez Garrido CE Primària Fundació Vedruna 

Jose Luis Gutierrez Gabriel CE Secundària-Liceo Egara

Adrian Sanchez Morales PSC

Membres excusats
Jordi Armengol Sanchez PSC-PC

Altres assistents
Trinitat Fornieles Contreras Directora del Servei de d’Arquitectura, Espai Públic i Biodiversitat 

Urbana.

Maria Mercedes Balcells Mundet Tinenta d’alcalde de l’Àrea de Serveis Generals i Govern Obert i 
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regidora d’Estructura Territorial i Districtes

Membres absents
Jose Pou Esquius AV Vallparadís

Ramon Vidal Monras Ateneu Terrassenc

Arturo Moncal Casanovas Coord. de Grups de Cultura Terrassa

Carlos Tomey Parera AMPA Col·legi Vedruna Vall Terrassa

Pau Garcia Fuster AMPA Escola Bressol Municipal 

Al Casal Cívic Vapor Gran  (Passeig Vapor Gran, 39-41) es reuneix el Consell Municipal de 
Districte 1, de forma presencial per fer en primera convocatòria, i amb naturalesa pública, sessió 
ordinària, sota la Presidència de Joan Salvador Fabregat.

Oberta la sessió per la Presidència, quan són les 18:00 h del dia 15 de novembre de 2023, es 
procedeix a donar pas als assumptes que conformen l’ordre del dia de la present sessió. 

Ordre del dia

1. Constitució del Consell Municipal del Districte 1
2. Elecció de la vicepresidència del Consell Municipal de Districte
3. Seguiment de les obres del programa Next Generation al districte 1
4. Informacions de Presidència
5. Precs i preguntes.
6. Consultes de la ciutadania.

Desenvolupament de la sessió

1. Constitució del Consell Municipal del Districte 1

Obre la sessió el president del Consell, Sr. Joan Salvador Fabregat, i dona la benvinguda als consellers 
i conselleres, regidores i al personal directiu i tècnic dels diferents serveis municipals presents en la 
reunió.

Presenta als acompanyants de la taula de presidència, la Sra. Maise Balcells, tinenta d’alcalde de l’Àrea 
de Serveis Generals i Govern Obert i regidora d’Estructura Territorial i Districtes. 

La Sra. Meritxell Lluís, tinenta d’alcalde de l’Àrea de Participació, Qualitat Democràtica i Drets Humans 
i regidora de Participació ciutadana. Que en el cas d’aquest districte, també n’és la  Regidora.

El Sr. Francesc Cayuela, que actua com a secretari.

El Sr. Salvador explica la diferència entre regidoria de districte i presidència del consell. Comenta que 
en aquest consell hi ha dues figures, la de president d’aquest òrgan de Participació, i la de regidora del 
Districte 1.

Les diferències principals són que el president del Consell té un càrrec representatiu en aquest òrgan. 
El càrrec recau en una persona membre de la candidatura que en les darreres eleccions municipals 
hagi obtingut el major nombre de vots en l’àmbit territorial del Districte.

En canvi, la regidora del Districte, en aquest cas, la Meritxell, representa el govern municipal en el 
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territori. És qui té la representació política i la interlocució amb els serveis municipals. Té unes 
atribucions més executives en relació al govern i l'acció municipal en el Districte.

Informa que les sessions s’enregistren per facilitar la redacció de les actes.

Demana permís per si s’ha de fer alguna fotografia de grup.

El president demana, si us plau, als assistents, que es presentin (nom i entitat, grup municipal o 
col·lectiu al que representen) i responguin dues qüestions: 

1.- Què esperes del CMD?

2.- Quins són per a vosaltres, els temes més rellevants del territori?

El Sr. Ismael Perálvarez, de l’escola Vedruna, i representat titular de la comunitat educativa primària en 
el Consell, comenta que espera aportar les inquietuds de la comunitat educativa que representa. Pel 
que fa a un dels temes que el preocupen és que hi hagi més presència policial a les entrades i sortides 
de l’escola. 

El Sr. Josep Lluís Gutiérrez, de l’escola Liceo Ègara, i representant titular de la comunitat educativa de 
secundària, explica que està a la comissió de garanties de primària i coneix bé tota la problemàtica de 
la matrícula viva, de l’equitat escolar a la ciutat, etc. Creu que en aquest consell també seria un tema 
de debat interessant totes les qüestions culturals i les necessitats que tenen les escoles.

El Sr. Albert Serra, de la  Fundació Busquets, diu que un dels temes que li agradaria tractar es que 
s’acaben els fons d’ajuda en espècies a famílies vulnerables. Tenen aliments fins al mes de març i 
encara no saben del cert què passarà amb totes aquestes famílies que atenen. Creu que és una 
oportunitat per poder millorar la situació de les famílies vulnerables que atenen.

La Sra. Montserrat Trullàs, representant de l’AV Escola Industrial- Pl. Catalunya, diu que el tema que 
volen tractar és la ocupació il·legal dels pisos amb venda d’estupefaents. També la neteja del barri i la 
convivència. Comenta que fins ara tenim bona convivència, però darrerament han aparegut alguns 
grups que no es comporten com cal i els preocupa. 

La Sra. Adela Xirau, representant de l’AV Antic Poble de Sant Pere, explica que de la participació en el 
Consell espera poder compartir amb els presents totes les problemàtiques que hi puguin haver a 
Terrassa, que són moltíssimes. Comenta que ja n’heu esmentat unes quantes i suposo que en sortiran 
moltes més. Fer feina per a la ciutat. Referent als temes que li agradaria tractar sobre l’Antic Poble són 
obres pendents, en general temes d’Urbanisme i tot el que tingui a veure amb l’educació cívica de la 
ciutadania. 

El Sr. Romà Port, representant del Grup Municipal ERC, comenta que sobretot vol escoltar tot el que 
passa al districte i poder-hi col·laborar en les solucions.

La Sra. Laura Tamayo, de l’APA Ramón y Cajal, manifesta que els temes que li agradaria tractar serien 
l’espai públic relacionat amb la infància i l’accessibilitat i seguretat dels alumnes  en els entorns escolars.

El Sr. Narcís Dalmau, representant del Grup Municipal VOX, comenta que un dels temes que el 
preocupa és la seguretat ciutadana. Aquest i d’altres temes que el preocupin voldria compartir-los amb 
tothom.

La Sra. Soraya Mota, directora del CAP Sant Llàtzer, explica que espera conèixer els dubtes i els 
problemes que transmeten la població en temes de sanitat. També donar a conèixer els canvis que es 
produeixen i que es produiran en l’atenció primària, ja que hi estem en una època de canvis que hem 
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d’afrontar plegats, els professionals i la població. També creu que és molt important incidir en l’educació 
sanitària.

El Sr. Juan Antonio Madolell, representant de l’AV Barri Universitari-Cementiri Vell, afirma que uns dels 
seus objectius com associació és realitzar activitats intergeneracionals amb els col·lectius escolars, 
universitaris i la població en general del barri. 

El Sr. Ramon Rius, d’Amics de la Música de Terrassa, explica que fa uns anys que participa en el 
Consell Municipal de Districte i que amb aquesta experiència el que li agradaria fer és avançar en la 
consciència de Districte d’aquest territori, ja que pensa que encara hi ha molt recorregut. Comenta que 
està convençut que per la via de la Cultura i la de l’Educació poden aconseguir uns nivells de cohesió 
social importants. És un districte amb moltes escoles i això ho hem de poder aprofitar. 

El Sr. Manuel Sánchez, representant del Grup Municipal Tot per Terrassa, diu que en general li 
interessa aconseguir una millor qualitat de vida de la ciutadania del districte i participar en les activitats 
culturals.  

El Sr. Adrián Sánchez, representant  del Grup Municipal PSC, afirma que voldria que el Consell fos un 
espai de representació útil i efectiu que incideixi en la gestió municipal i que contribueixi a millorar les 
coses que ens preocupen. Com a grup polític municipal li agradaria ser útil a la resta d’entitats del 
consell en les seves demandes o preocupacions. 

El Sr. Carles Amador, de l’Associació de Comerciants Terrassacentre, considera que els temes a tractar 
són nombrosos perquè el districte és viu. Com a entitat estan atents a tot i a punt per treballar el que 
calgui. 

La Sra. Nuri Escudé, de l’Agrupació Folklòrica Amunt i Crits, manifesta que també fa anys que està en 
el Consell Municipal de Districte. Diu que espera que el consell serveixi per poder solucionar problemes 
comuns del territori, exposar-los i fer-ne un seguiment. Pel que fa als temes a tractar serien la seguretat, 
les obres, la neteja i de manera especial els pressupostos i la seva execució. 

La Sra. Mariona Vigués i Julià, del Grup Municipal Junts per Terrassa, explica que espera poder ser útil 
per als temes que exposin les persones i entitats que formen part del Consell.  Referent als temes que 
m’agradaria tractar serien per exemple fer un seguiment de les obres, de la gestió de baixes emissions, 
del trànsit, etc. i també sobre la participació de les entitats del districte 1. També em preocupa que és 
un districte de població envellida, amb persones soles, m’agradaria tractar la solitud no volguda.  

El Sr. Joan Salvador agraeix a tothom les seves aportacions i dona la paraula a la Sra Meritxell Lluís, 
com a regidora de Participació i del districte 1. 

Pren la paraula la regidora Sra. Meritxell Lluís i comenta que com a regidora de Participació aquests 
dies assisteix a tots els consells amb la Sra Maise Balcells. Agraeix a les persones presents haver 
decidit dedicar el seu temps a una qüestió col·lectiva, al bé comú. 

Segueix i comenta que ‘m'agradaria que aquests Consells siguin uns veritables òrgans de participació. 
Moltes vegades heu sentit a parlar de participació ciutadana i massa sovint confonem participació 
ciutadana en anar a una reunió a escoltar i marxar. No és això, a banda de donar resposta i fer el 
seguiment dels temes que sorgeixin en aquest espai, el que hem d’aconseguir és poder debatre temes 
que afecten al districte, trobar-hi solucions, construir propostes i incidir d’aquesta manera en l’acció 
municipal’.  
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La Sra Meritxell Lluís continua i explica que d'òrgans de participació a Terrassa n’hi ha de diversos 
tipus, com són els territorials, o sigui els consells municipals de districte, de sectorials, que són aquells 
on alguns i algunes de vosaltres ja hi participeu (medi ambient, benestar social, consell escolar, etc).  

Explica que se’ls ha donat una carpeta a l’entrada on hi ha un material que hem preparat des del Servei 
de Qualitat Democràtica. Hi ha informació sobre els consells municipals de districte, l’organització, les 
funcions i també explica de manera molt gràfica quines són les eines per incidir en la gestió municipal. 
Indica que a la plataforma Participa.Terrassa.cat hi teniu tota la documentació referent a tots els 
districtes i hi podeu participar i fer el seguiment també dels diversos processos de participació ciutadana 
que hi ha a la ciutat.

La Sra. Meritxell Lluís comenta els objectius que s’han marcat com a govern amb els temes dels òrgans 
de participació: 

• Major impacte amb la gestió municipal. Traslladar a l’equip de govern tot allò que en aquest 
consell parlem, detectem i debatem.

• Debatre qüestions rellevants, que us preocupin, sempre en clau d’interès general del districte.

• Fer un seguiment dels temes i una avaluació conjunta. A nosaltres com a govern també ens 
interessa molt  saber quina és l’avaluació vostre de l’activitat municipal.

• Posar en valor la feina que feu aquí i la que feu des de les vostres entitats i/o centres.

Per finalitzar demana als consellers i conselleres que siguin partícips i transmissors d’allò que tractem 
i decidim aquí.

Dona les gràcies de nou a les persones presents per participar-hi i afirma que conjuntament amb el 
president del Consell intentaran complir els objectius descrits.

Pren la paraula La Sra. Maise Balcells, 1a tinenta d’alcalde de l’Àrea de Serveis Generals i Govern 
Obert i  regidora d’Estructura Territorial i Districtes. Comenta que ‘dins de l’àrea de la meva 
responsabilitat hi ha la regidoria d’Estructura Territorial i Districtes, amb una visió més de conjunt dels 
districtes, de ciutat. M’agradaria sumar-me a la Meritxell en el sentit d’agrair-vos que hi dediqueu el 
vostre temps a intentar transformar les coses, a millorar la ciutat, ja que som conscients que això en el 
dia a dia us suposa un gran esforç. Des de l’Administració, donar-vos les gràcies per poder comptar 
amb vosaltres, per fer tota aquesta feina que hem dit i els reptes que s’han posat sobre la taula’.

La Sra Maise Balcells indica que ‘representeu molts àmbits, educació, cultura, salut etc. i això cal que 
ho aprofitem. Si treballem de la mà en projectes comuns, crec que tenim molta força per transformar 
moltes coses. Nosaltres estem aquí per acompanyar-vos i per fer-vos també propostes per treballar-les 
conjuntament amb l’objectiu de millorar el districte i la ciutat.  Repetir-vos l'agraïment i posar-nos a 
disposició pel que necessiteu’.

2. Elecció de la vicepresidència del Consell Municipal de Districte

El Sr. Joan Salvador obre aquest punt de l’ordre del dia. Passa la paraula al Sr. Francesc Cayuela, 
secretari del Consell Municipal del Districte 1.
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El Sr. Francesc Cayuela diu que des de la secretaria del consell s’ha enviat un correu electrònic oferint 
la possibilitat d’avançar la presentació de les candidatures a la vicepresidència del Consell. També s’ha 
informat de les funcions d’aquesta figura recollides en el Reglament de Participació.  

Les persones que s’han presentat són la Sra Núria Escudé, de l’entitat Amunt i Crits, i el Sr. Ramon 
Rius, de l’entitat Amics de la Música de Terrassa. 

Indica que que si hi ha alguna persona més que s’hi vulgui presentar, ara és el moment de fer-ho. No 
hi ha cap més candidatura i es passa directament a la votació. 

El Sr. Joan Salvador fa el recompte de vots i anuncia que la Sra. Núria Escudé serà la vicepresidenta 
del Consell Municipal de Districte durant els propers dos anys.

3. Seguiment de les obres del programa Next Generation al districte 1

El president del consell presenta a la Sra.Trinitat Fornieles, directora del Servei de d’Arquitectura, Espai 
Públic i Biodiversitat Urbana.

La Sra. Trinitat Fornieles diu que fa més d’un any va estar aquí presentant el projecte de Next 
Generation. 

Com que hi ha persones noves en el consell, mira de contextualitzar-lo una mica. És un projecte de 
ciutat, a nivell de Terrassa i la convocatòria de la subvenció tenia com a objectiu l’acceleració de la 
implementació de les zones de Baixes Emissions. Aquest punt no l’hem de perdre de vista. No podíem 
presentar projectes de qualsevol tipus, havien d’estar  alineats amb aquest concepte. Hi havia paraules 
clau, com per exemple l’accessibilitat. Vam revisar els projectes que ja teníem redactats per veure quins 
encaixaven amb la convocatòria i eren estratègics i importants. Al final,  l’objectiu de la convocatòria 
era un, però per a l’Ajuntament era una oportunitat poder reurbanitzar carrers amb fons comunitaris ja 
que al cap d’uns anys s’haurien d’haver fet amb fons municipals. 

Explica que els Next Generation presentaven unes condicions temporals molt estrictes. La convocatòria 
es va publicar el setembre de 2021 i a la primavera del 2022 havien d’estar totes les obres en licitació. 
Comenta que alguns projectes s’havien d’actualitzar, ja que veníem d’un context post pandèmic. Al mes 
de novembre havia d’estarel 60% del projecte adjudicat i s’havia d’executar tot entre el gener i el 
desembre de 2023. Afirma que el repte temporal ha estat majúscul. Una altra dimensió a destacar és 
l’econòmica, era un projecte de 12 milions d’euros, però era obligatori cofinançar una part. En aquest 
cas, l’Ajuntament hi va haver de cofinançar el projecte amb 3 milions d’euros.

La Sra. Trinitat Fornieles ha preparat un document explicatiu que exposa en pantalla (MITMA-D1.pdf) i 
diu que el servei d’Obres prepara un altre amb fotografies de l’abans i el després de cada actuació i 
que es compromet a fer-lo arribar al consell quan estigui fet. 

Comenta també els projectes presentats a la convocatòria dels Next 2 i es compromet a donar més 
informació sobre aquesta segona convocatòria.

Un cop finalitzada l’exposició s’obre un torn de preguntes.

https://terrassacat-my.sharepoint.com/:b:/g/personal/39318895_terrassa_cat/EWwi5eVGm5pAkPw6vt9tJegBlzSmRo5iQlFQLoR5nQbGYw
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La Sra. Laura Tamayo, de l’AFA Ramon y Cajal, pregunta sobre el manteniment d’uns punts verds 
(jardineres) que hi ha a les cruïlles i altres llocs.

La Sra. Trinitat Fornieles explica que en alguns projectes van incorporar el reg en la redacció i en 
d’altres no hi van poder. Recorda que en el cas de les escoles, no hi van poder incorporar-lo i que es 
va arribar a un acord amb els centres perquè hi col·laboressin. El decret de sequera ho acabat de 
complicar tot plegat. Creu que sobre el verd urbà hem d’obrir una reflexió, repensar-ho.

El Sr. Ismael Perálvarez agraeix les explicacions, creu que està quedant molt maco tot plegat, però té 
algunes inquietuds. Comenta que el tema de l’accessibilitat està molt bé, però també hi ha un tema de 
seguretat. Els preocupa perquè han tingut alguns ensurts, cotxes en contra direcció, incidents amb 
alumnes, el senyal que hi ha de cediu el pas està tort, els cartells de les botigues han desaparegut 
perquè un camió se’ls ha emportat pel davant.....Això els comporta força queixes de les famílies. 

La Sra. Trinitat Fornieles respon que ara estan en un moment d’impàs, perquè hi ha dos elements que 
han de sumar per aconseguir més seguretat. Primer que s’activin les càmeres i el carrer tingui el trànsit 
que ha de tenir com a zona de vianants. Segon, s’ha de revertir el sentit d’alguns carrers que ara per 
motius de les obres estan en sentit contrari. Creu que quan acabin les obres del carrer de Sant Francesc 
i s’activin les càmeres la situació millorarà.

El Sr. Ismael Perálvarez diu que entenc que és una situació temporal, però que en moments puntuals 
d’entrada i sortida dels alumnes hi hauria d’haver més presència policial. 

El Sr. Carles Amador creu que el problema és que la policia confon l’acció escolar ordinària amb això 
que és extraordinari. 

S’acorda traslladar la preocupació al servei de Policia. 

Pren la paraula la Sra. Nuri Escudé i explica que algunes orelles de les voreres acaben en punta i, si 
no vas en compte, a l’hora de girar amb el cotxe t’hi deixes el pneumàtic.  

La Sra. Trinitat Fornieles respon que normalment quan fan aquestes orelles l’aparcament ha de quedar 
recollit darrera d’aquesta punta de la vorera. Passa que en alguns casos per temes de mobilitat no 
s’acaba de fer aquest canvi. 

La Sra. Nuri Escudé continua amb un altre tema i explica que a la carretera de Montcada, a l’altura del 
carrer Germà Joaquím, un cop passat el pont, quan plou el pas de vianants queda anegat. 

La Sra. Trinitat Fornieles pren nota.

El Sr. Ramon Rius pregunta sobre els sensors dels ascensors de Vallparadís. Diu que el del Cementiri 
Vell està espatllat des de fa mig any i al que hi ha a l’altura de l’Hospital Sant Llàtzer només funcionen 
dos llums. 
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La Sra. Trinitat Fornieles respon que tenen 10 sensors al carrer i fa uns dies en funcionaven la meitat. 
Explica que tenim un problema gravíssim de vandalisme. Ens cremem els sensors, ens trenquen les 
portes a cops de peu. Comenta que es plantegen posar algun sistema de càmeres.   

La Sra. Trinitat Fornieles diu que els aparells elevadors han de passar unes inspeccions i d’alguns 
faltaven algunes cosetes menors que s’han d’arreglar.

El Sr. Juan Antonio Madolell diu que davant de les escoles de  Ramón y Cajal i Agustí Bartra s’hauria 
de posar algun arbre i algun banc. També al carrer Marinel·lo Bosch amb Pau Marçal on han acabat un 
edifici nou i hi han posat la vorera nova, demana que s’hi és possible   s’incorporin més jardineres o 
bancs. 

La Sra. Trinitat Fornieles respon que això és un sector de desenvolupament privat que recorda que ja 
ho va comentar fa un any.  Diu que en tot cas, si l’Ajuntament pot posar algun banc més, ho farà.  

 El Sr. Joan Salvador dona les gràcies a la Sra. Trinitat Fornieles per la seva assistència. 

4. Informacions de Presidència

 El president  obre aquest punt de l’ordre del dia.

Diu que se us va enviar un correu des de la secretaria amb informació relaciona amb el programa Barris 
Saludables. Cedeix la paraula al Francesc Cayuela.

El Sr. Francesc Cayuela diu que la setmana passada -excepcionalment sense haver estat constituït el 
consell- se us va enviar un correu des de la bústia de la secretaria amb informació sobre l’organització 
de visites guiades al Campus Universitari,  en el marc de les activitats de la Setmana de la Ciència.  Se 
us va enviar perquè l’activitat té lloc aquesta setmana i era necessari fer una inscripció. I perquè era 
també un compromís del consell enviar-vos la informació cada vegada que es fes una visita. Aquesta 
visita es farà aquest divendres.

Indica que una altra de les propostes pendents a l’estiu, i que ja s’ha executat, té a veure amb el 
programa de Patis oberts a les escoles. Recorda que la proposta acordada va ser obrir el pati de l’escola 
Agustí Bartra per fer una activitat relacionada amb el Hip-Hop. Finalment, l’activitat es va posar en 
marxa el mes de setembre.

Segueix i comenta que amb aquestes dues accions es tancaria el programa de Barris Saludables al 
districte. Pregunta als consellers i conselleres si tenen alguna pregunta a fer sobre aquest tema. No 
n’hi ha cap de pregunta.  

Pren la paraula el Sr. Joan Salvador i informa de temes relacionats amb Educació i Cultura. Pel que fa 
a Educació i en referència al tema de noves zonificacions que ha comentat el Sr Josep Lluís Gutiérrez, 
el Sr Salvador comenta que ‘ens diuen que al nou curs hi seran, però ho veig difícil’.  Sobre les activitats 
culturals nadalenques diu que aviat es farà difusió de tota la programació. 

Dona la paraula a la Sra. Meritxell Lluís.



Document amb codi segur de verificació electrònica (CSV) 
14640136335553130427

Pàg.:9/10

La  Sra. Meritxell Lluís explica que abans parlàvem sobre la consciència de districte i que una de les 
accions que ens ajuden és la festa del districte 1, que es va fer fa molt poc a la plaça Vella. Demana a 
les entitats que van liderar aquesta activitat si en poden fer cinc cèntims a la resta.   Pren la paraula el 
Sr. Ismael Perálvarez  i diu que aquest any els ha tocat a ells una mica liderar l’activitat i dona les 
gràcies per la confiança i la col·laboració de la resta d’entitats participants.  Comenta que per a ells ha 
estat un repte i que estan satisfets. Que encara que avui l’AMPA de l’escola no està present, vol agrair-
los l’empenta per organitzar l’activitat.

La Sra. Nuri Escudé diu que tothom hi va col·laborar i participar. El lloc també va ajudar, a la plaça Vella 
tens la gent assegurada.    

La  Sra. Meritxell Lluís explica per als membres del consell que són més nous, que el que es fa és 
constituir una comissió d’entitats que ha de ser qui gestiona i impulsa l’organització de l’activitat.  

S’enceta un debat sobre la participació i la consciència de forma part d’un territori, del districte. 

En general, es considera que s’ha fer pedagogia per aconseguir que hi participin i que hi col·laborin 
més entitats. 

La  Sra. Meritxell Lluís continua amb les informacions de presidència i informa de la campanya en 
relació al 25N,  el Dia Internacional per a l'eliminació de la violència envers les dones. Una de les 
activitats que es fa cada any, la de les concentracions ciutadanes a cadascun dels districtes, aquest 
any està previst fer-la el divendres dia 24. Al districte 1 es farà davant de l’Ajuntament, a les set de la 
tarda. 

Indica que a la web del Servei d’Igualtat de Gènere, trobaran tota la informació sobre les activitats 
programades al voltant de la campanya contra les violències masclistes d’enguany.

Respecte a un tema d’accessibilitat explica que a moltes de les obres que s’han fet enguany al districte, 
hauran vist un tipus de paviment que s’anomena podotàctil destinat a facilitar           l'accessibilitat a les 
persones amb discapacitat visual. Aquest paviment les ajuda a orientar-se més fàcilment i permet que 
es puguin desplaçar de manera segura i autònoma pels carrers de la ciutat. Explica que hi ha dos 
paviments diferenciats. D'una banda l'estriat, conegut com a   encaminador, que serveix per guiar-se 
cap a una direcció i marca el recorregut segur,           principalment cap a la línia de façana; i un altre 
de botons, que serveix per alertar i advertir a la persona de llocs que poden tenir risc, com per exemple  
les proximitats d'una calçada. Es    projecta un vídeo per pantalla i s’acorda enviar l’enllaç per correu: 
https://www.youtube.com/watch?v=4kbCSY9EGtI 

5. Precs i preguntes

La Sra. Adela Xirau diu que el 31 de desembre hi ha la festa de cap d’any a les Esglésies de Sant Pere 
i que l’any passat va ser horrible pel que fa a la qualitat.

El Sr. Joan Salvador diu que aquest any serà molt millor.

El Sr. Juan Antonio Madolell diu que hi ha molts joves que juguen a pilota la plaça del Celler i que de 
vegades hi ha problemes. Creu que una solució seria obrir un pati a l’escola Ramon y Cajal. 

La Sra. Nuri Escudé diu que la segona planta del pàrquing d’aquí sota fa pena i està feta un desastre i 
l’Ajuntament hi té una part de propietat. 

https://imsva91-ctp.trendmicro.com/wis/clicktime/v1/query?url=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3D4kbCSY9EGtI&umid=D20291E7-0B20-4806-A26A-FC56623DC823&auth=3cd14498d9d49f2caba327765773d516f5975bac-dddc07f4921d8755a21ad2c226d7da1777ce3837
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Explica que pel que fa a l’ultima sessió van venir uns veïns i veïnes del carrer Viveret que es queixaven 
de vàries coses, de la vorera i del soroll de les activitats extraescolars. Se sap alguna cosa sobre aquest 
tema? Ho pregunta per si tornen a venir. 

El Sr. Francesc Cayuela comenta que es va enviar una resposta dels serveis a tots els temes exposats, 
que aquesta resposta també es va fer arribar al consell. Que després del correu, es va reunir 
presencialment amb ells. Que tenen el seu contacte i no han tornat a dir res més.

S’obre un debat que posa de manifest la dificultat de casar diferents interessos que hi conflueixen en 
l’obertura de patis per fer-hi activitats extraescolars.  

El Sr. Joan Salvador dona les gràcies per l’assistència i s'acomiada dels consellers i conselleres.

6. Consultes de la ciutadania

No n’hi ha cap 

Joan Salvador Fabregat s’acomiada dels consellers i conselleres i agraeix la seva assistència, i no 
havent-hi cap més assumpte a tractar, quan és , per part de la Presidència s’aixeca la sessió, de la 
qual s’estén la present acta.

Terrassa, a la data de la signatura electrònica

Secretaria Presidència
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